
Zápisnica 

zo zasadnutia  Komisie kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave  

dňa 25. 1. 2022 

 

Program:  

1. Otvorenie, schvaľovanie programu rokovania  

2. Plnenie uznesení (Miroslav Demény) 

3. Podnikateľský zámer TIC- informatívna správa (Mgr. Peter Palgut) 

4. Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 

– návrh na zmeny a doplnenie (Mgr. Juraj Halyák) 

5. Diskusia, rôzne  

6. Záver  
 

k bodu č. 1 : Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Miroslav Demény, privítal všetkých a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Mgr. Peter Palgut 

z dôvodu karantény a Ing. Ivan Nemčok z dôvodu pobytu v zahraničí, sa k rokovaniu komisie 

pripojili online. Predseda komisie dal hlasovať za program uvedený v pozvánke.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:   - 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

 

Za:  8  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 

 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Predseda komisie informoval o plnení uznesení z predchádzajúcej komisie zo dňa 30. 11. 2021. 

 

Členovia komisie informáciu berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 3: Podnikateľský zámer TIC- informatívna správa  

Materiál prezentoval Mgr. Peter Palgut, pripojený online. V hlavných bodoch priblížil svoj 

podnikateľský zámer a svoje plány na najbližšie obdobie. Začína všetko budovať od nuly 

pretože predchádzajúci prevádzkovateľ TIC odovzdal len povinné náležitosti. Pripravuje nový 

vizuál TIC aj s novou webovou stránkou a produkty pre turistov na letnú sezónu. Od 1. 2. bude 



mať zamestnaného ďalšieho zamestnanca. Počas komentovaných prehliadok chcú klásť dôraz 

na príbehovosť, ktorá ľudí zaujme a skôr si zapamätajú navštívené miesta. V diskusii sa 

potvrdila aj potreba na vytvorenie nového loga TIC. Pán Palgut dal prísľub, že či už bude 

pokračovať po 5 rokoch v prevádzkovaní on, alebo niekto iný, je ochotný odovzdať resp. 

posunúť telefónne číslo, webovú doménu a iné materiály nevyhnutné na rozbehnutie TIC, 

pretože si uvedomuje, že je potrebné zachovať v tejto sfére kontinuitu a nie začínať stále od 

nuly. Na základe toho, bolo sformulované aj uznesenie k tomuto bodu. 

 
Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania: Podnikateľský zámer TIC- informatívna správa  

Číslo uznesenia:   01/01/2022 

Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  8  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 01/01/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky berie 

informatívnu správu na vedomie a odporúča preveriť možnosti spísania dodatku k zmluve 

týkajúcej sa prevádzky TIC, v ktorom by sa vyriešil prechod kontaktných údajov a webovej 

domény pri ukončení zmluvy novému prevádzkovateľovi.   

 

 

k bodu č. 4: Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z 

rozpočtu mesta – návrh na zmeny a doplnenie  

Materiál prezentoval Mgr. Juraj Halyák.  

Podľa v súčasnosti platného znenia VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu 

mesta, z poskytnutej dotácie sa môžu použiť finančné prostriedky na úhradu odmien do výšky 

50 % : 

a)     v prípade športových klubov sa to bude týkať trénerov s licenciou 

b)     v prípade kultúrnych inštitúcií sa to bude týkať lektorov s odbornou spôsobilosťou. 

Oprávnenosť sa preukazuje dokladmi v zmysle platnej legislatívy. 

Skúsenosti z praktickej aplikácie uvedených ustanovení ukázali, že súčasná úprava nie je 

celkom vyhovujúca, a preto navrhujeme modifikovať spôsob prerozdelenia poskytnutej dotácie 

tak, ako je to uvedené v navrhovanom znení článku 2 ods. 5 a 6 nariadenia. Po konzultácií s 

hlavnou kontrolórkou mesta sú predložené na doplnenie resp. zmeny ďalšie pripomienky, ako 

napr. doplniť odkaz na zákon o športe, nahradiť hráča slovom amatérsky športovec... 

Z diskusie členov komisie ešte vyplynulo: 

v článku 2 ods. 6/ namiesto 50 %  nahradiť 60% 

v článku 6 ods. 4/ bod h) doplniť na činnosť alebo projekty ... 

 
Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania: Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta – návrh 

na zmeny a doplnenie 

Číslo uznesenia:   02/01/2022 



Hlasovanie členov komisie:  hlasovalo 8 členov komisie 

P. č. Meno a priezvisko hlasovanie 

1. Miroslav Demény + 

2. Mgr. Matúš Bischof + 

3. Mgr. Monika Kerekešová, Dis. Art. neprítomná 

4. Mgr. Róbert Kobezda, DiS. art. + 

5. Mária Štítnická + 

6. Bc. Anežka Kleinová + 

7. Peter Katrenics + 

8. Mgr. Radoslav Kovács + 

9. Ing. Ján Szőllős + 

Za:  8  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 02/01/2022  Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča 

Mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne záväzného 

nariadenia o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta podľa predloženého návrhu 

so zmenami: 

v článku 1 doplniť ods. 7/ v nasledovnom znení: „Amatérsky športovec je športovec, ktorý 

vykonáva šport podľa osobitného predpisu.“ 

v článku 2 ods. 5/ nahradiť slovo „hráč“ spojením „amatérsky športovec“ v príslušnom 

gramatickom tvare. 

v článku 8 ods. 2/ bod c) vložiť jeden článok : v prípade amatérskeho športovca aj kópiu zmluvy 

o amatérskom vykonávaní športu, ak ju má uzatvorenú, 

v článku 2 ods. 6/ namiesto 50 %  nahradiť 60% 

v článku 6 ods. 4/ bod h) spresniť/doplniť na činnosť a projekty ... 

 

k bodu č. 5: Diskusia 

L. Leštáková informovala o podaných projektoch na ďalší ročník Medzinárodného festivalu 

detských folklórnych súborov cez FPU aj o projekte na reštaurátorský výskum sochy Františky 

Andrássy. Taktiež aj o pripravovaných podujatiach k oslavám prvej písomnej zmienky 

o Rožňave. Vo vzájomnej diskusii sa najväčšia pozornosť zamerala na konferenciu 

v maďarskom jazyku a možných úskalí pri organizovaní v takomto formáte. Komisia odporúča 

venovať sa koncepcii takejto akcie  a jej príprav v budúcnosti. 

A. Kleinová sa pýtala na projekt podaný na Min. kultúry na obnovu technického zariadenia 

priestorov MD Actores v OKC. 

R. Kobezda informoval, že zatiaľ prebieha formálna kontrola žiadostí na Min. kultúry 

s posunom termínu vyhodnotenia, nakoľko ministerstvo nepočítalo s takým množstvom 

žiadostí, ktoré prišlo.  

 

k bodu č. 6 

Predseda komisie Miroslav Demény poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie 

komisie ukončil. 

 

Zapísala: Mgr. Lenka Leštáková               Schválil: Miroslav Demény   

     tajomníčka komisie                              predseda komisie 


